
 
   

  

Referat af Nyborg Roklubs bestyrelsesmøde 05. oktober 2022 kl. 17.00 

 

Til Stede: 

Brian Sørensen BS Indendørstræning – Instruktørudvalg 

Birgitte Riis BR 65+ udvalg 

Claus Lerche CL Materiale- og husudvalg - tur/motionsudvalg 

Finn Povlsen FP Kajakudvalg 

Lene Kolster LK trivselsudvalg - ronetværkfyn 

Susanne Henriksen SH Svømmeudvalg 

Susan Jensen SJ Foundraiserudvalg                                                            

 

 

Vedhæftet: Årshjul bestyrelse Nyborg roklub.pdf 

 

Indhold:                                                                                                                                        

Ansvarlig/fremlægger 

 

    

Pkt. Tekst Hvem 

1 Økonomi  SJ 

2 Ro sæson BS 

3 Regatta næste år. Udendørs og indendørs BS 

4 Årshjul BS 

5 Tjek af højvandeberedskab, tjek af klubhuset ALLE 

6 SUP – vi kigger på pladser BS 

7. Bordet rundt ALLE 

8. Næste bestyrelsesmøde forslag 23. november ALLE 

   

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
   

 

Punkt 1.  Økonomi 

 

Sagsfremstilling:  

Vi får et indblik i økonomien. Lad os se på om vi skal stille et forslag til generalforsamlingen på 1 års 

forhøjelse af kontingentet under krisen med 100 kr. årligt. Næste generalforsamling igen stemmes om 

evt. forlængelse!  

 

Bestyrelsens beslutning: 

Højere forbrugsafgifter – el ca. 30.000 kr. større 

Forslag til generalforsamling – kontingentforøgelse 100 kr./år og så tages det op hvert år.  

Ellers ser budgettet fint ud.  

 

Punkt 2.  Ro sæsonen  

 

Sagsfremstilling: 

Vi tager en snak omkring ro sæsonen.  

 

Bestyrelsens beslutning: 

Bestyrelsen fik en god snak om, hvordan sæsonen er gået og en snak om, hvordan det kan gøres til 

næste år. Vi går hjem og tænker videre.  

Birgitte og Annette Hansen spørges om, de vil på instruktørkursus.  

De nye roere inviteres til møde med instruktører. 

Næste møde, hvad gør vi i næste år og planlægning af møde med instruktører. 

 

Punkt 3. Regattaer næste år? 

 

Sagsfremstilling: 

Hvordan ser bestyrelsen på en inrigger/coastal regatta næste år (udenom Vegvisir), og på et åbent 

klubmesterskab i ergometer? 

 

Bestyrelsens beslutning 

5. november kommer der regattaarrangører fra DK og snakker regatta til næste år. Brian deltager. 

Brian vil gerne lave indendørs klubmesterskab den 14. januar 2023, hvor de fynske klubber inviteres til 

at deltage.  

Helle har lavet en facebookgruppe for Ronetværk Fyn. 

 

 

 

 

 



 
   

Punkt 4. Årshjul 

 

Sagsfremstilling: 

Vi skal have opdateret vores årshjul. Det vi i fremtiden arbejder efter 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Årshjul gennemgået. 

 

 

Punkt 5. Tjek af højvande tjek af huset 

 

Sagsfremstilling:  

Vi går en tur rundt om huset og ser på om der er fejl og mangler. Vi tjekker op på højvandeberedskabet. 

Mangler vi noget? 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Ingen nævneværdige fejl på hus. Vi mangler højvandspumpe til ventilationsrum – indkøbes. 

Claus sætter sedler op vedr. toiletter, så de ikke stopper.  

 

Punkt 6. SUP vi kigger på pladser 

 

Sagsfremstilling:  

Vi har lånt et SUP board af brætsejlerne. Vi ser på om vi har plads til 3 board? 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Der er blevet kigget på pladsen. Der kan findes 3 pladser. Vi tager stilling til næste år, om de skal 

indkøbes. 

 

Punkt 7. Bordet rundt 

 

Sagsfremstilling:  

Vi er med på en lytter 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Brian: 

Brian står for planlægning og lægning af fliser. 

Port service. Ikke noget bestemt firma. 

 

Susan: 

Susan, Lene og Lene B har været til Foundraisningsdag 

 

 



 
   

Claus: 

Susanne M og Claus gennemgår og rydder op i værkstedet. 

Ikke mange både, der skal repareres. 

Når man har været på langtur i andre klubber, så skal man skrive kilometer under lånt båd udenbys, så 

Claus bedre kan se, hvor mange kilometer en båd har været ud i. 

Det bliver godt at få fliser rundt om hele klubben.  

Bestiller ny rude til 1. salen.  

 

 

Birgitte: 

Der er et ønske om at Albatros flyttes ned på gulvet i den nye rosæson.  

Arrangement med Ældresagen slutter snart og så skal kursisterne meldes ind i klubben for at fortsætte.  

T-shirt til de nye medlemmer fra Ældresagen.  

 

Lene: 

Der er færre medlemmer ca. 160.  

Aktivitetskalender er under udarbejdelse. 

Trivselsudvalget kører godt. Der er 4 kurser i 2023 indtil videre.  

Lene og Helle vil gerne på Praktisk Langturstyrmandskursus, instruktørkursus A og B. 

 

Finn: 

Der har ikke været så mange kajakroere på vandet i efteråret. Så Kim og Jonas vil kører kajakskolen til 

næste år.  

 

Susanne: 

Køber større servietholder til damernes omklædning. 

Begynder at skrive på holdsport, når der skal gøres rent i roklubben, så ingen går forgæves, når der skal 

gøres rent.  

 

 

Punkt 8. Næste møde 

 

Sagsfremstilling:  

Næste møde kunne være 21 november 2022. 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Næste møde den 21. november 2022 kl. 18.15 

Med smørrebrød – Lene sørger for det.  

 

 

Referent  

Susanne Henriksen 


